

## 聲明書 Declaration

本人獲授權並謹代表 \_\_\_\_\_，並據本人所知  
作出以下聲明：

I am duly authorised on behalf of \_\_\_\_\_ and according to  
my best knowledge hereby declare that:

- (i) 本人現隨申請表附上《已招募零售商詳情列表》，以提名表內所有零售商為都市固體廢物收費計劃下的獲授權零售商及確認所提名的零售商均符合所需資格，以銷售指定袋及指定標籤。本人願意在其授權協議期間向最終獲授權零售商提供批發及運輸服務。

I hereby attach the “List of details of recruited retailers” with the Application Form for nominating all retailers on list as Authorised Retailers under Municipal Solid Waste charging scheme and confirm that all nominated retailers can fully meet the necessary requirements for selling D-Bags and D-Label. I am willing to provide the wholesaling and transportation services to those Authorised Retailers during their authorisation period.

- (ii) 本人確認所提名的零售商均為本公司批發業務之分銷客戶，於過去一年均有向本公司訂購垃圾袋或家居清潔用品。

I confirm that all nominated retailers are the retail customers of my wholesaling business, and have ordered garbage bags or household cleaning products from my company in the past one year.

- (iii) 本人確認本公司與所提名的零售商已合作超過三年，而且過往付款紀錄良好。

I confirm that my company has businesses with the nominated retailers for more than three years, and they maintain good payment track records.

- (iv) 本人經審視本公司與所提名的零售商的合作經驗後，包括訂購及付款紀錄、溝通效率、交易誠信，以及本公司對所知悉的商業運作情況等多個因素後，本人確認所提名的零售商均合資格被提名成為獲授權零售商。

After reviewing the experience in cooperation with the nominated retailers, including the order and payment records, communication efficiency, transaction integrity and my company’s understanding on the operation of the nominated retailers, I confirm that all nominated retailers are qualified to be nominated as Authorised Retailers.

- (v) 本人確認本聲明書內所填報的資料全部屬實，正確無訛。本人明白倘有任何虛假聲明，可能會導致申請被終止及面對刑事檢控。

I confirm that all the information contained in this declaration is true and correct. I understand that any false declaration may result in the termination of the application and criminal prosecution.

公司印章：

Official Chop: \_\_\_\_\_

簽署 Signature

日期：

Date: \_\_\_\_\_

申請人姓名：

Name of Person-in-charge: ( \_\_\_\_\_ )